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De stam van het werkwoord

n Voor de spelling van de werkwoorden heb je speciale spellingregels. In
= diespellingregels wordt vaak het woord ‘stam’ gebruikt.

Destamis de kortste vorm van het werkwoord. Hetis de ik-vormin de
tegenwoordigetijd.

Zovindje destam

« Je vindt de stam door het hele werkwoord ‘in te korten':

jen ~ (k) Kk, fietsen - (k) fiets

« Somsverandert een letter:
blozen - ik) bloos, graven - (ik) graf
Let op: eten- (k) eet, horen~ (ik) hoor

« Als het hele werkwoord op-den eindigt, schrifje de stam met een d:
worden ~ (k) word, vinden~ (k) vind, houden - (i) houd

« Als het hele werkwoord op-ten eindigt, schrifje de stam met een -
heten - (ik) heet, schatten - i) schat, bijten — ik) it





